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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága 2016. január 18. napján a Városháza 112. számú helyiségében 

megtartott üléséről.  

Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

 Szanyi József – bizottsági tag 

 Tarjáni István-polgármester 

 Szakadáti László - alpolgármester  

 dr. Kovács András-jegyző 

 Pomaházi Krisztina- igazgatási osztályvezető 

 Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezető 

 Dr. Juhász Zsuzsanna- EBKE képviselő 

 Regős Zoltánné- Gólyafészek Bölcsőde vezető 

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 

Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 3 fő bizottsági taggal 

a bizottság határozatképes, az ülést 17 05 órakor megnyitja. Nánási Tamás és Molnár 

Tibor bizottsági tagok távollétüket írásban, előre jelezték. Szanyi József javaslatát, 

mely szerint kerüljön napirendre a „Humanitárius település” elnyeréséről szóló 

pályázati felhívásról való tájékoztatás, befogadta és a kiküldött meghívót a 

tájékoztatóval kiegészítve tette fel szavazásra. 
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 A jegyzőkönyv hitelesítésére Dr. Tálas-Tamássy Tamást került felkérésre. 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

1) Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2015. IV. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről  

2) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi munkatervéről 

3) A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció megalkotásáról 

4) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai Programjáról, 

Szervezeti és Működési Szabályzatának és Alapító Okiratának módosításáról 

5) Dr. Szentkereszty Leonóra helyiséghasználati kérelméről 

6) A 2016. évi lisztérzékenység szűréséről 

7) A 2016. évi elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről 

8) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi programjáról 

9) Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2015. évi működéséről 

10) Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésével kapcsolatos 

Cselekvési tervről 

11) Tájékoztató a „Humanitárius település” elnyeréséről szóló pályázati felhívásról  
 
 
1) Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2015. IV. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről 
 
 
Bodorkos Ádám: Kiküldött anyag elég részletes, ismerik, hisz negyedévente készül 
egy ilyen és mivel hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra. 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

1/2016.( I.18.) határozata 

 

 
a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2015. IV. negyedévben, szociális 

ügyekben hozott döntésekről szóló beszámoló jóváhagyásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2015. IV. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és 
természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú 
rendeletének 3. § (3) bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú 
rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában foglaltak alapján Biatorbágy Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 
beszámolót jóváhagyja.  
 
2) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi munkatervéről 

                                     
Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy a Bizottság előzetesen kért javaslatai a 
munkatervbe bekerültek és az eredeti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

2/2016.( I.18.) határozata 

 

       Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi munkatervéről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Bizottság 2016. évi munkatervéről szóló előterjesztést. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága a 2016. évre szóló munkatervét a jelen határozat mellékletét képező 
táblázatban foglaltak szerint elfogadja. 
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Melléklet: 
 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évre szóló munkaterve 
 

ÜLÉS 
IDŐPONTJA 

JAVASOLT NAPIRENDEK 

JANUÁR 18. Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2015. IV. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 

A 2016. évi lisztérzékenység szűréséről  

A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
Szakmai Programjáról, SZMSZ és Alapító okiratának 
módosításáról 

Az EBKE 2016. év évi programjáról 

Szentkereszty Leonóra helyiséghasználati kérelméről 

A 2016. évi elsősegélynyújtó tanfolyam kérdéséről 

A Szociális szolgáltatástervezései koncepcióról  

Az ESZB 2016 évi munkatervéről 

FEBRUÁR 15. Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. 
évi munkájáról 

A fogorvosi társulás költségvetésének módosításáról 

Beszámoló a Sorsunk és Jövőnk Szeretetszolgálat 2015. évi 
tevékenységéről 

Esély Szociális Társulás részletes szakmai és pénzügyi 
beszámolójáról 

A 2016. évi Egészségnappal összefüggő kérdésekről 

Az ifjúságpolitikai koncepcióról 

MÁRCIUS 21. A Biatorbágyon működő civil szervezetek támogatására kiírt 
pályázatok véleményezése 

Beszámoló a központi orvosi ügyelet 2015. évi munkájáról 

Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat 2015. évi tevékenységéről 

ÁPRILIS 18. Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2015. évi 
tevékenységéről 

Beszámoló az Egészségház 2015. évi tevékenységéről 

Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2016. I. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 

Az egészségügyi koordinátor beszámolójáról 
Beszámoló a „FÉSZEK” Fogyatékosok Nappali Ellátójának 
2015. évi tevékenységéről 

MÁJUS 17. Beszámoló a Premontrei Női Kanonokrend által működtetett 
játszóház és családi napközik 2016. évi tevékenységéről 
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Beszámoló a jegyző hatáskörébe tartozó gyámügyi 
feladatokról és a gyermekjóléti, gyermekvédelmi 
tevékenységről 

A fogorvosi ügyelet ellátásáról (pályázat kiírása) 

JÚNIUS 20. Helyi lakásépítés és vásárlás támogatására kiírt pályázatok 
elbírálásáról 

A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő 2016/2017 évi 
együttműködési megállapodásról 

Az egészségügyi ellátó egységek (alap-és szakellátás) 
továbbá a központi orvosi ügyelet szervezett formában 
történő koordinációjára és működésére vonatkozó 
koncepcióról 

SZEPTEMBER 
19.  

Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2016. II. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 

Beszámoló a Boldog Gizella Alapítvány 2015. évi 
tevékenységéről 

A fogorvosi ügyelet működéséről 

A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
vezetői pályázatának kiírásáról 

A biai alapellátás decentrum hosszútávú fejlesztésére 
vonatkozó koncepcióról 

OKTÓBER 17. Beszámoló a 2015. évi Egészségnapról 
 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szociális 
Szolgáltatástervezési Koncepciójáról 

NOVEMBER 
21. 

A 2016. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Ösztöndíjpályázatok elbírálásáról 

A Biatorbágyi Családsegítő és gyermekjóléti Szolgálat 
vezetői pályázatának elbírálásáról 

AZ Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi 
munkatervéről 

Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2015. III. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 

A Premontrei Női Kanonokrenddel hatályban lévő 
haszonkölcsön szerződéssel kapcsolatos kérdésekről 

A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 2017. évi ellátásáról 
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3) A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció megalkotásáról 

 
Bodorkos Ádám: Az előterjesztés szerint jogszabály írja elő az Önkormányzatok 
részére a koncepció megalkotását. Ezt megalapozóan és megelőzően készült el a 
múlt évben a Család és Gyermekjóléti Szolgálat átvilágításáról szóló tanulmány. Az 
előterjesztés tartalmazza azokat a szakértőket, akiktől a koncepció elkészítésére 
vonatkozóan árajánlat kérhető. A következő 3 szakértő felkérését javasolja:  

1. dr. Révész Magda 
2. Csókay László 
3. HST.hu Kutató és Tanácsadó Kft. (2040 Budaörs, Ibolya u. 29.) 

 
 
Pomaházi Krisztina: A Budakörnyéki Önkormányzati Társulás saját koncepciója 
felülvizsgálatára készül és tőlük kért segítséget abban, hogy kik azok a szakértők, 
akik a koncepció elkészítésében az Önkormányzat segítségére  lehetnének. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A következő 3 szakértő felkérését javasolja:   
 

1. dr. Révész Magda 

2. Csókay László 
3. Magyar Máltai Szeretetszolgálat Szociális Módszertani Int. (1033 Budapest, 
Miklós utca 32.) 
 
Bodorkos Ádám: Dr. Tálas-Tamássy Tamás javaslatát elfogadva, a Bizottság felé 
javasolja, hogy 4 szakértő felkérését támogassa a Szociális Szolgáltatástervezési 
Koncepció elkészítéséhez a Képviselő-testület felé. Szavazásra teszi fel az alábbi 4 
szakértő megkeresését a bizottság felé:   
 
1. dr. Révész Magda 
2. Csókay László 
3.  HST.hu Kutató és Tanácsadó Kft. (2040 Budaörs, Ibolya u. 29.) 
4. Magyar Máltai Szeretetszolgálat Szociális Módszertani Int. (1033 Budapest, 
Miklós utca 32.) 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

3/2016.( I.18.) határozata 

 

a Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció megalkotásáról  
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Biatorbágy Város Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta a Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció megalkotásáról szóló 
előterjesztést és a következő szakemberek megkeresését javasolja a képviselő-
testület felé:  

1. dr. Révész Magda 

2. Csókay László 

3. HST.hu Kutató és Tanácsadó Kft. (2040 Budaörs, Ibolya u. 29.) 

4. Magyar Máltai Szeretetszolgálat Szociális Módszertani Int. (1033 Budapest, 
Miklós utca 32.) 

 
                                     
4) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai 

Programjáról, Szervezeti és Működési Szabályzatának és Alapító Okiratának 

módosításáról 

Bodorkos Ádám: Kérdése Jegyző úr felé, hogy most módosít vagy létrehoz egy új 

Szervezeti és Működési Szabályzatot a Képviselő-testület? 

dr. Kovács András: Módosítás történik.  

Bodorkos Ádám: Az előterjesztés tartalmazza 2 részfoglalkoztatású munkaerő 

vállalkozási szerződéssel való foglalkoztatását. Kérdése, hogy a jogász és 

pszichológus díjazásában szerepel-e az útiköltségük? 

Tóth Attila: A Család és Gyermekjóléti Szolgáltatásnak vannak kötelezően ellátandó 

feladatai és az SZMSZ-ben két tevékenység van , amelyeket nem kellene ellátniuk, 

ez önkéntesen ellátandó lenne, amit eddig évekig elláttak, csak a  jogszabály a 

Járási Központ kötelezettségei közé teszi,. Ezek a pszichológiai tanácsadás és a jogi 

segítségnyújtás. A jelenleg alkalmazott szerződéssel alkalmazott két szakember 

éves bekerülési összege 800.000Ft. Az igénybevevők száma a jogásznál 50, a 

pszichológusnál jóval magasabb 200 feletti. Az utazási költségekkel nem számoltak, 

de elég körülményes az út. A pszichológiai tanácsadás 3-5 alkalmas, amit ha 

elkezdenek, azt végig kellene járni. Ezzel a 800.000 forinttal az Önkormányzat 

átvállalná az utazás költségét, ami az ügyfelek részére ez egy indirekt támogatás 

lehetne. Munkatársai is igénybe veszik, igénybe vehetik a szolgáltatásokat. Ezekkel 

az indokokkal kéri, hogy az Önkormányzat hagyja benne az SZMSZ-ben a két 

részstátuszt. 

Bodorkos Ádám: Az előterjesztés szerint az elmúlt évhez képest 1 fővel csökken a 

kötelezően alkalmazandóak száma, mi ennek az oka? 

Tóth Attila: Jogszabály módosítás végeredménye  

dr. Kovács András: Szóba került a 2 tanácsadói státusz  és  plusz költségek is a 

napirendet illetően. Kéri hogy a Bizottság ezekről a jövő hónapba tárgyaljon a 2016. 

évi költségvetés tárgyalása során.  
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Szanyi József: Heti hány alkalommal lennének elérhetőek helyben a tanácsadók? 

Tóth Attila: A vállalkozói szerződés szerint a jogász havi egy alkalommal, egy 

délután érhető el helyben, a pszichológus heti egy délután van jelen 4 órát.  

Bodorkos Ádám: A Szervezeti és Működési Szabályzatot, valamint az Alapító Okirat 
módosítását teszi fel szavazásra.  
 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

4/2016.( I.18.) határozata 

 

 
A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai programjáról, 
Szervezeti és Működési Szabályzatának és Alapító Okiratának módosításáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
Szakmai programjáról, Szervezeti és Működési Szabályzatának és Alapító 
Okiratának módosításáról szóló napirendet és elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatokat. 

                             
                                     
5) Dr. Szentkereszty Leonóra helyiséghasználati kérelméről 

 

Bodorkos Ádám: Olvasható az anyagban, hogy a doktornő szeretne magánpraxist 
is működtetni, heti két alkalommal 1-1 órában, ami a rezsik alakulását 
befolyásolhatja.  
 
Tarjáni István: Javasolja, hogy a Bizottság az egészségügyi koordinátorral 
véleményeztesse szakmai oldalról, hogy a benyújtott kérelemben foglaltakat milyen 
feltételekkel lehet  megvalósítani.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Egyetért Polgármester úr javaslatával. 
 
Bodorkos Ádám: Tarjáni István polgármester javaslatát teszi fel szavazásra, mely 
szerint Dr. Szentkereszty Leonóra kérelme kerüljön le napirendről és Dr. Csaba 
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János egészségügyi koordinátor véleményeztetése után kerüljön vissza következő 
hónapban a Bizottság elé tárgyalásra.  
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) Dr. Szentkereszty Leonóra helyiséghasználati kérelméről szóló 

előterjesztést levette napirendjéről.  

6) A 2016. évi lisztérzékenység szűréséről 
 
dr. Kovács András: Eddig minden év január hónapban döntött erről a kérdésről a 
Bizottság. Ha elfogadásra kerül az árajánlat a Képviselő-testület részéről, akkor a 
költségvetésbe már fix költségként kerülhet az be. De javasolhatja azt is a Bizottság, 
hogy a költségvetés tárgyalásánál térjen vissza a kérdésre. Látva a szűrés 
sikerességét, javasolja az árajánlat elfogadását. 
 
Szanyi József: Úgy tudja, hogy az árajánlatban szereplő költségnél olcsóbban nem 
lehet megoldani a szűrést. A teszt ára ment fel kb. 15%-val. 
 
Tarjáni István: Javasolja, hogy a Szolgáltatást végzőt kérdezzék meg az áremelés 
okáról és az ok ismeretében kerüljön vissza a kérdés a Bizottság elé. 
 
Bodorkos Ádám: Tarjáni István polgármester javaslatát teszi fel szavazásra, mely 
szerint a Szolgáltatást végzőt kérdezzék meg az áremelés okáról és az ok 
ismeretében kerüljön vissza a kérdés a Bizottság elé. 
 
 
Szavazás: 

A bizottság 2 igen, 1 tartózkodás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a 2016. évi lisztérzékenység szűréséről szóló napirendet a 

Bizottság levette napirendjéről.  

 
 7) A 2016. évi elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről 
 
Bodorkos Ádám: Az előterjesztésben szereplő árajánlat 20 főig tartalmazza a 

költségeket, amennyiben ennél több fő jelentkezik, akkor a költségek hogy kerülnek 

számlázásra? 

Szanyi József: Az első ilyen akció is úgy indult, hogy egy keretösszeg lett 

meghatározva és év végén került sor a tanfolyam megrendezésére. A mostani 

javaslata szerint a 22-24 főt 150.000+ Áfa költségben álljon meg és ez lesz az 

Önkormányzat részéről a kifizetendő összeg. Ezt javasolja elfogadásra a 

Bizottságnak.  

Bodorkos Ádám: Szanyi József javaslatát befogatva, azt tette fel szavazásra. 
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A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

5/2016.( I.18.) határozata 

 

A 2016. évi elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a 2016. évi elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről szóló 
előterjesztést és a következő javaslattal él:  
 

1. a képviselő-testület a 2016. évi költségvetésében a munkahelyi 
elsősegélynyújtó tanfolyam költségét az Egészséges Biatorbágyért Program 
keretéből 150.000forint+Áfa forintig biztosítsa. 

 

 

8) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi 

programjáról 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Köszöni, hogy az Önkormányzat fontosnak találja azt a 
munkát, amit az Egyesülete végez. Igyekezett változatos programot kigondolni és 
meglepetéssel tapasztalta, hogy a lakosság érdeklődik és ötleteket, programokat is 
javasolnak megvalósításra. A Diabétesz klub létrehozása egy konkrét megkeresésé 
volt.  
                              
Bodorkos Ádám: Egy új program, mint a „Felnőtt játszótér” sok embernek okozna 
örömet, bár annak a költsége nem jelenik meg az előterjesztésben. Kérdése, hogy 
pontosan mennyi a program költsége? 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Az összköltségvetésben nincs benne a „Felnőtt játszótér”, 
az új programok be lettek csak árazva. 
 
dr. Kovács András: A szerződés 9.1. harmadik része szól a „felnőtt játszótér” 
költségeiről. Ez a rész a költség hiányában vagy kikerül vagy addig nem kerül  
aláírásra a szerződés, Doktornőnek van erre javaslata? 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Kérése, hogy a Bizottság az EBKE programját a „Felnőtt 
játszótér” nélkül tárgyalja, fogadja el. Ha a Felnőtt játszótér ötletére van 
fogadókészség, akkor körbejárja a témát és visszahozza a Bizottság elé. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Javasolja a két témakört szétválasztását. Véleménye 
szerint a „felnőtt Játszótérre” az Egészséges Biatorbágyért Program keretéből 
lehetne költséget szánni, hisz van rá igény, roppant trendi, mutatós, támogatja. Az 
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EBKE programjával kapcsolatban javasolja, hogy a költségvetési adatok birtokában 
kerüljön egy összeg meghatározatásra és azon belül a Doktornő szabad kezet 
kapna. Javasolja a költségkeret meghatározását a költségvetésen belül, ami alapján 
összeállításra kerülhet a program. 
 
Szanyi József: Statisztikai adatok bizonyítják, hogy véradásra többen mennek el, ha 
más szűrővizsgálatok is elvégzésre kerülnek. De ez a költségvetéstől függ, ezért kéri, 
hogy a Véradás mellé olcsóbban kivitelezhető szűrővizsgálatok kerüljenek 
meghatározásra. Az Egészségnappal kapcsolatban elmondta, hogy a fiatalság nincs 
megszólítva és a sport és a mozgás is hiányzik az Egészségnapi programból.   
 
dr. Kovács András: Kiegészítő kérdése szerint,  ha a keretet meghatározza a 
Bizottság, akkor a költségvetésnél nincs miről beszélni. Ezért vagy most lekerül 
napirendről és a költségvetéskor határoz meg az Önkormányzat egy keretösszeget 
vagy most megvitatja a Bizottság a programot és kéri azt átdolgozni. Minden évben 
részletes programot kért az Önkormányzat az Egyesülettől és utána kapott 
felhatalmazást bármire is. Ha úgy dönt a Bizottság, hogy ezt is a költségvetésben 
akarja eldönteni és a keretösszeget ott akarja meghatározni, akkor le kell venni 
napirendről. Ha meg ad a Bizottság egy keretösszeget, akkor gyakorlatilag dönt a 
programról. Az elmúlt években mind a lisztérzékenység, mint az EBKE programja is 
belefért az Egészséges Biatorbágyért Program keretösszegbe. Hasonló  
összegekben lehet gondolkozni idén is.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Pontosítani szeretné önmagát, úgy gondolta, hogy a 
költségvetés határozná meg a keretösszeget.  
 
Bodorkos Ádám: Ez azt jelenti, hogy kerüljön levételre a napirendről és a 
költségvetés tárgyalásánál kerüljön vissza az EBKE Program a Bizottság elé. A 
javaslatot szavazásra tette fel.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Ügyrendi kérdésként kéri, hogy a Bizottságnak legyen a 
„Felnőtt játszótérre” vonatkozóan javaslata.  
 
Bodorkos Ádám: A Bizottság kéri, hogy az EBKE a Felnőtt játszótérre vonatkozó 
elképzelését kidolgozva hozza vissza a Bizottság elé tárgyalásra. 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi 

programjáról szóló előterjesztést levette napirendjéről.  

 

9) Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2015. évi működéséről 

Regős Zoltánné: Elmondta, hogy nagy változáson mentek keresztül a 

kisgyermeknevelői létszám és tagjainak a megváltozása annak következménye, hogy 

a szociális szférában dolgozó kollégák fizetése nagyon kevés. De ennek ellenére egy 

reformkorszakot élnek meg, mert akinek főiskolai végzettsége van és mellette egy 
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társszakmával rendelkezik, azok átsorolást kapnak, ezzel a bérek rendezésével is 

nagy irányú előrelépést mutat. A cél a főiskolai képzésbe beintegrálódjanak minél 

többen. Eddig elég volt a középfokú végzettség, de ma 2020-ig el kell jutni odáig, 

hogy minden pályán dolgozó főiskolai végzettséggel rendelkezzen. A későbbiek 

során a főiskolai képzésben segítségre lesz szükségük. Egy félév költsége a 

cafetériából kerülhet fedezésre. nevelői szempontból és a fejlődés szempontjából a 

Bölcsőde toppon van. Házi továbbképzés mellett végzik feladataikat. Ehhez minden 

adott, Só szoba használata adott, az étkezés só és cukorszegény, ezekbe a szülők is 

bevonásra került. Az, hogy ez a kettős koncepció a későbbiek során derül ki, hogy 

milyen hatást váltanak ki. Társintézményekkel a kapcsolatuk nagyon jól. Nagyon 

boldog, hogy jó ütemben halad a munkamenetük. Az első intézmény a Bölcsőde és 

nagyon fontos értékeket takarnak. Köszöni a segítő és odafigyelő magatartást a 

fenntartó részéről.  

Bodorkos Ádám: Intézményvezető Asszonynak javasolta, hogy a képzéshez 

szükséges második költségrész kerüljön bele a költségvetési koncepcióba. Az 

eredeti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

6/2016.( I.18.) határozata 

 

A Gólyafészek Bölcsőde 2015. évi működéséről 
 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
Polgármester által átruházott hatáskörben megtárgyalta a Gólyafészek Bölcsőde 
2015. évi működéséről szóló beszámolóját. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) Ör. számú rendeletében 27.§, 47.§. valamint az 1/A mellékletben 
foglaltak szerint Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága a Gólyafészek Bölcsőde 2015. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadja.  
 

                                  
10) Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésével 

kapcsolatos Cselekvési tervről 

 
Tóth Attila: A Cselekvési terv elkészítésénél szem előtt tartották az Intézményről 

készült tanulmányban szereplő hiányosságokat. A terv számos pontján költségvetési 

tétel szerepel, olyan, mint az ügyfélnyilvántartó program, csoportvezetők kinevezése 
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vezetői pótlékot von maga után, helyettesítés megszervezése, szociális asszisztens 

alkalmazása. Amiről nem tudott cselekvési tervet írni,az külön pontban olvasható az 

anyagban.  

dr. Kovács András: A határozati javaslatban a beszámolási határidő december 1. 

Javasolja ezt a határidőt előbbre hozni, akár az október 31 - november 10. napja 

közötti időpontra kerüljön meghatározásra, módosításra.  

Tóth Attila: Kivitelezhető, jónak tartja. 

dr. Kovács András: Kérdése, hogy a 2016. november 15. megfelelő-e? 

Tóth Attila: Igen. 

Bodorkos Ádám: A határozati javaslatot azzal a módosításra teszi fel szavazásra, 
hogy a cselekvési tervben szereplő intézkedések végrehajtásának képviselő-testület 
részére való beszámolás határideje: 2016. november 15. napjára módosuljon. 
 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

7/2016.( I.18.) határozata 

Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésével kapcsolatos 
Cselekvési tervről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
működésével kapcsolatos Cselekvési tervről szóló előterjesztést és a határozati 
javaslat elfogadását javasolja a következő módosítással:  

 

- A cselekvési tervben szereplő intézkedések végrehajtásának képviselő-
testület részére való beszámolás határideje: 2016. november 15.  

 

11) Tájékoztató a „Humanitárius település” elnyeréséről szóló pályázati 
felhívásról 

 
Szanyi József: Ahogy az Idősbarát pályázatnál, úgy ennek is meg tudna felelni az 
Önkormányzat. Úgy a Vöröskereszt által végzett munkával és az Egészséges 
Biatorbágyért, a klub estek, megalakult a diabétesz klub is. Pénzügyi vonatkozása 
nincs, az adatokat prezentálja és segít az előkészületbe, a többi adat a Hivatalban 
megvan. Ez most csak egy javaslat. Minél előbb kerül benyújtásra, annál jobb.  
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Tarjáni István: Javaslata, hogy az első lépés a feltételek tisztázása legyen. 
javasolja, hogy a következő ülésre kerüljön vissza az anyag. 
 
Szanyi József: A kiírásban szereplő több elemnek nem tud az Önkormányzat felelni, 
Egészségterv valamikor készült. 
 
Bodorkos Ádám: Elfogadja polgármester úr javaslatát, amit szavazásra tesz fel.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) Tarjáni István polgármester úr javaslatát elfogadta, mely szerint 

kerüljön vissza a napirend a feltételek tisztázását követően a Bizottság elé a 

következő hónapban.  

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt 

ülést 18 01 órakor bezárta.  

 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                        Dr. Tálas-Tamássy Tamás 
                   bizottsági elnök                                                   bizottsági tag 
 

 

 

 


